
             Pan Karol Tylenda :  

 „ Mam dwa pytania do Pana Marszałka,  

1.Czy jest prawdą, że w formie aneksów zostały przedłużone umowy na 

fundusze poręczeniowo-pożyczkową z Podlaską Agencją Rozwoju 

Regionalnego?” 

2. „ Posłużę się screen-em ze strony jednego prominentnego działacza 

Polskiego Stronnictwa Ludowego w województwie podlaskim. Odczytam kilka 

zdań: Polskie Stronnictwo Ludowe w swoim programie samorządowym stawia 

na rozwój nowoczesnego rolnictwa. Wspólnie z Departamentem Rolnictwa i 

Obszarów Rybackich po raz kolejny zorganizowaliśmy w dniu 23 lutego 2018 r. 

konferencję. Tym razem we współpracy z Wyższą Szkołą Agrobiznesu w Łomży, 

na której omówiono wiele ciekawych tematów min.: nowoczesne technologie 

w rolnictwie, w tym rolnictwo precyzyjne, wykorzystanie automatyki etc. 

Gościem honorowym był Eurodeputowany Pan Jarosław Kalinowski. Mam 

pytanie: W jakiej formule przebywali tam pracownicy Departamentu Rolnictwa 

i Obszarów Rybackich i czy ten event partyjny nie był finansowany ze środków 

KSOW? Proszę o odpowiedź: czy jakiekolwiek środki na to przedsięwzięcie 

zostały przekazane z województwa podlaskiego, w takiej lub innej formie?” 

 

 

 


